
Möte den 11 mars 

Den 11 mars hölls ett virtuellt möte mellan programvarubranschen och Skatteverket. Mötet var 
initierat av Skatteverket och syftet var att presentera ett antal scenarier kring inlämning av 
momsdeklaration via API och ha en dialog kring dessa. Deltagare på mötet var FAB, Fortnox, 
Hogia, Redflag, PA-Utveckling, Visma och Skatteverket. 

Nedan har vi sammanfattat de viktigaste punkterna under diskussionerna. 

 Programvarubranschen önskar att signering av deklarationer ska kunna ske i kundens 
miljö. Skatteverket strävar efter att kunna erbjuda en sådan lösning på sikt, men idag 
finns inte de möjligheterna. 

 Det finns ett önskemål att programvaran via API får uppgift om status på 
deklarationen, t.ex. om den är inlämnad eller inte, och att detta ska fungera även om 
inlämning har skett på annat sätt än via API. 

 Det förekommer att den som tar fram underlaget för deklarationen och den som ska 
signera är olika personer och det finns därför ett behov att av kunna skicka in 
underlaget till Skatteverket samt att den personen som ska signera kan aviseras.  

 I de fall det är ombud som ska deklarera för flera företag som skickar in underlag så är 
det extra önskvärt att information om status kan tillhandahållas från Skatteverket. 

 Programvaruföretagen ser inte att det är ett krav att de får tillgång till basuppgifter för 
företagen via API för att ett API för inlämning av momsdeklaration ska kunna 
utvecklas och nyttjas. 

 

 

 


